
Radny Krzysztof Owczarek odczytal projekt regulaminu wyboru

Wiceprzewodniczacych Rady Powiatu, który stanowi zalacznik do protokolu.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - zapis

w punkcie 15 regulaminu nalezy rozumiec nastepujaco: jezeli jeden z kandydatów nie

otrzymalby wymaganej ilosci glosów zostaje wybrany jeden Wiceprzewodniczacy.

W tej sytuacji nalezy przeprowadzic dodatkowe glosowanie.

Czy sa pytania, uwagi do regulaminu? Nie widze. Prosze Komisje Uchwal

i Wniosków o odczytanie projektu uchwaly w sprawie przyjecia regulaminu wyboru

Wiceprzewodniczacych Rady Powiatu.

Radna Grazyna Ryczynska odczytala projekt uchwaly w sprawie przyjecia

regulaminu wyboru WiceprzewodniczacychRady Powiatu, który stanowi zalacznik do

protokolu.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Kto jest za podjeciem uchwaly w proponowanym brzmieniu, prosze o podniesienie

reki.

Rada Powiatu jednoglosnie (glosowalo 19 radnych) podjela uchwale

Nr 1/3/06 w sprawie przyjecia regulaminu wyboru Wiceprzewodniczacych Rady

Powiatu.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.
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Radny Waldemar Kluska - Panie Przewodniczacy!Wysoka Rado! Zglaszam

kandydature radnego Adama Spodymka.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Czy radny Adam Spodymek wyraza zgode?

RadnyAdamSpodymek- tak.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - prosze

o zglaszanie nastepnych kandydatów. Prosze, radny Janusz Antczak.

Radny Janusz Antczak - Panie Przewodniczacy! Wysoka Rado! Zglaszam

kandydature Pana Józefa Kowala.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - czy radny

Józef Kowal wyraza zgode?

Radny Józef Kowal - tak, wyrazam zgode.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - prosze

o dalsze zglaszanie kandydatur. Nie widze dalszych zgloszen. Kto jest za

zamknieciem listy kandydatów na Wiceprzewodniczacych Rady Powiatu, prosze

o podniesienie reki.

Rada Powiatu jednoglosnie zamknela liste kandydatów na

Wiceprzewodniczacych Rady Powiatu.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu -

stwierdzam, ze lista kandydatów na Wiceprzewodniczacych Rady zostala zamknieta.

Zostali zgloszeni: radny Adam Spodymek i radny Józef Kowal.

Prosze Pana Spodymka - nowego radnego, nieznanego z poprzedniej kadencji

o krótkie zaprezentowanie swojej osoby.

Radny Adam Spodymek - pochodze ze Skomlina. Mam 37 lat. Jestem

zonaty. Mam dwoje dzieci. Prowadze firme zajmujaca sie kompleksowa obsluga

rolnictwa na terenie gminy Skomlin. Moja dzialalnosc spoleczna, publiczna zwiazana

jest przede wszystkim ze sportem w Skomlinie, a takze z racji mojego wyksztalcenia

i wykonywanego zawodu z rolnictwem.

Moja osoba reprezentuje w Radzie Powiatu

naleze do koalicji Forum Samorzadowe

Prawicowy Ruch Samorzadowy. Nie

- PSL, która powstala. Decyzja
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jest przede wszystkim ze sportem w Skomlinie, a takze z racji mojego wyksztalcenia

i wykonywanego zawodu z rolnictwem.

Moja osoba reprezentuje w Radzie Powiatu Prawicowy Ruch Samorzadowy. Nie

naleze do koalicji Forum Samorzadowe - PSL, która powstala. Decyzja

o kandydowaniu na Wiceprzewodniczacego Rady Powiatu jest bardzo wazna

decyzja w moim dotychczasowym zyciu publicznym. Robie to przede wszystkim

w imie odpowiedzialnosci i dla dobra powiatu wielunskiego. Mam nadzieje, ze

poprzez dynamiczne zmiany koalicja bedzie mogla liczyc na moje poparcie i Ruchu,

który reprezentuje. Dziekuje.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Prosze, radny Józef Kowal.

Radny Józef Kowal - na pewno wiekszosc z Panstwa mnie zna. Jestem

zonaty, mam dwoje dzieci. Prowadze Ubojnie Drobiu w Siencu. Moja dzialalnosc

spoleczna zwiazana jest z druzyna "Park Starzenice". Dziekuje.

Radny KrzysztofOwczarek- PrzewodniczacyRady Powiatu- dziekuje.

Prosze Komisje Skrutacyjna o przeprowadzenie glosowania.

Przewodniczacy Rady Powiatu oglosil 1Ominut przerwy.

c) Qlosowanie.

d) Drzedstawienie

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - czy

Komisja Skrutacyjna gotowa jest do przeprowadzenia glosowania?

Radny Leszek Bak - Przewodniczacy Komisji Skrutacyjnej - tak.

Przewodniczacy Komisji Skrutacyjnej wyczytywal z listy z imienia i nazwiska

obecnych na sesji radnych. Radni podchodzac do Komisji Skrutacyjnej otrzymywali

karte do glosowania, która, po dokonaniu wyboru poprzez postawienie znaku "x"

obok nazwisk kandydatów, wrzucali do urny.
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Zgodnie z protokolem na Wiceprzewodniczacych Rady Powiatu wybrano Pana

Józefa Kowala i Pana Adama Spodymka.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

e

Radv Powiatu.

boru WiceDrzewodniczacvch

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - czy sa

jakies uwagi do projektuuchwalyw sprawie wyboru WiceprzewodniczacychRady

Powiatu? Nie widze. Prosze Komisje Uchwal i Wnioskówo odczytanie projektu

uchwaly.

Radna Grazyna Ryczynska odczytala projekt uchwaly, który stanowi zalacznik

do protokolu.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Kto jest za podjeciem uchwaly w proponowanym brzmieniu, prosze o podniesienie

reki.

Rada Powiatu jednoglosnie (glosowalo 19 radnych) podjela uchwale

Nr 1/4/06w sprawie wyboru WiceprzewodniczacychRady Powiatu.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - prosze

Wiceprzewodniczacycho zajecie miejsc.Zgodnieze StatutemPowiatuWielunskiego

i ustawa o samorzadzie powiatowym na pierwszego Wiceprzewodniczacego
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wyznaczam radnego Józefa Kowala. Pelnic on bedzie funkcje Przewodniczacego

Rady w przypadku mojej nieobecnosci.

Pkt 11

Wybór Starosty WielunskieQo.

a

Starosty WielunskieQo.

Powiatu w s boru

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu

otrzymaliscie Panstwo projekt regulaminu wyboru Starosty Wielunskiego.

Przewodniczacy Rady Powiatu - Pan Krzysztof Owczarek odczytal projekt

regulaminu wyboru Starosty Wielunskiego, który stanowi zalacznik do protokolu.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - czy sa

pytania, uwagi do regulaminu? Nie widze. Prosze Komisje Uchwal i Wniosków

o odczytanie projektu uchwaly w sprawie przyjecia regulaminu wyboru Starosty

Wielunskiego.

Radna Grazyna Ryczynska odczytala projekt uchwaly, który stanowi zalacznik
do protokolu.
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Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Kto jest za podjeciem uchwaly w proponowanym brzmieniu, prosze o podniesienie

reki.

Rada Powiatu jednoglosnie (glosowalo 19 radnych) podjela uchwale

Nr 1/5/06w sprawie przyjecia regulaminu wyboru Starosty Wielunskiego.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

b) zalaszanie kandydatur na Staroste W~unskieao.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - prosze

o zglaszanie kandydatur, a Komisje Skrutacyjna o zapisywanie nazwisk zgloszonych

kandydatów. Prosze, radny Antczak.

Radny Janusz Antczak - Panie Przewodniczacy! Zglaszam kandydature

radnego Andrzeja Stepnia.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - czy radny

Andrzej Stepien wyraza zgode na kandydowanie?

Radny Andrzej Stepien - tak, wyrazam.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Prosze, radny Piekara.

Radny Jan Piekara - zglaszam kandydatureradnego Janusza Antczaka.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - czy radny

Janusz Antczak wyraza zgode?

Radny Janusz Antczak - nie wyrazam.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - prosze

o zglaszanie nastepnych kandydatur. Nie widze dalszych zgloszen. Kto jest za

zamknieciem listy kandydatów na Staroste Wielunskiego, prosze o podniesienie reki.

Lista kandydatów na Staroste Wielunskiegozostala zamknieta jednoglosnie.
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Radny KrzysztofOwczarek- PrzewodniczacyRady Powiatu - prosze

Pana Andrzeja Stepnia o krótka prezentacje swojej osoby.

Radny Andrzej Stepien - Panie Przewodniczacy! Wysoka Rado! Szanowni

Goscie! Mam 45 lata. Jestem zonaty. Mam czworo dzieci. Posiadam wyzsze

wyksztalcenie. Do 1998r. prowadzilem dzialalnosc gospodarcza. W 1998r.

rozpoczalem prace w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki

Wodnej. W latach 2002 - 2004 bylem kierownikiem Biura Powiatowego Agencji

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Wieluniu. W roku 2004 powrócilem do

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska. Od 18 pazdziernika 2005r. pelnie

funkcje Starosty. Poprzednio pracowalem w samorzadzie gminnym gminy

Wierzchlas. Bylem czlonkiem Zarzadu Powiatu dwóch kadencji. Dzialam

w Ochotniczych Stazach Pozarnych. Jestem Prezesem Zarzadu Powiatowego

Polskiego Stronnictwa Ludowego w Wieluniu. Dziekuje.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Prosze Komisje Skrutacyjna o przeprowadzenie glosowania.

Radny Leszek Bak - Przewodniczacy Komisji Skrutacyjnej - prosze

Przewodniczacego o ogloszenie kilkuminutowej przerwy w celu przygotowania kart

do glosowania. Sposród dwóch zgloszonych kandydatów zgode na kandydowanie

wyrazil tylko radny Andrzej Stepien.

Przewodniczacy Rady Powiatu oglosil 10 minut przerwy.

c) qlosowanie.

d) przedstawienie protokolu Komisii Skrutacvinei.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - czy

Komisja Skrutacyjna gotowa jest do przeprowadzenia glosowania?

RadnyLeszekBak- PrzewodniczacyKomisjiSkrutacyjnej- tak.
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Przewodniczacy Komisji Skrutacyjnej wyczytywal z listy z imienia i nazwiska

obecnych na sesji radnych. Radni podchodzac do Komisji Skrutacyjnej otrzymywali

karte do glosowania, która, po dokonaniu wyboru poprzez postawienie znaku "x"

obok nazwiska kandydata, wrzucalido urny.

Po przeliczeniu kart do glosowania Pan Leszek Bak - Przewodniczacy Komisji

Skrutacyjnej odczytal protokól Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Starosty

Wielunskiego, który stanowi zalacznik do protokolu.

Zgodnie z protokolem na Staroste Wielunskiego wybrano Andrzeja Stepnia.

e boru Starosty Wielunskieao.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - czy sa

jakies uwagi do projektu uchwaly? Nie widze. Prosze Komisje Uchwal i Wniosków

o odczytanie projektu uchwaly.

Radna Grazyna Ryczynska odczytala projekt uchwaly, który stanowi zalacznik

do protokolu.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu- dziekuje.

Kto jest za podjeciem uchwaly w proponowanym brzmieniu, prosze o podniesienie

reki.

Rada Powiatu jednoglosnie (glosowalo 19 radnych) podjela uchwale

Nr 1/6/06 w sprawie wyboru Starosty Wielunskiego.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - prosze

Staroste Andrzeja Stepnia o zabranie glosu.
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Pan Andrzej Stepien - Starosta Wielunski - Panie Przewodniczacy!

Wysoka Rado! Szanowni Panstwo! Dziekuje za oddane na mnie glosy, za

obdarzenie mnie zaufaniem. Doloze wszelkich staran, aby powiat wielunski rozwijal

sie tak jak do tej pory, zebysmy mogli byc dumni z tego, ze mieszkamy w powiecie

wielunskim. Z tego miejsca to Panstwu przyrzekam. Dziekuje bardzo.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Pkt 12

Wybór Wicestarostv i czlonków Zarzadu Powiatu.

a

Wicestarostv i czlonków Zarzadu Powiatu.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu -

otrzymaliscie Panstwo projekt regulaminu wyboru Wicestarosty i pozostalych

czlonków Zarzadu Powiatu.

Radny Krzysztof Owczarek odczytal projekt regulaminu wyboru Wicestarosty

i pozostalych czlonków Zarzadu Powiatu, który stanowi zalacznik do protokolu.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - czy sa

pytania, uwagi do regulaminu? Nie widze. Prosze Komisje Uchwal i Wniosków

o odczytanie projektu uchwaly w sprawie przyjecia regulaminu wyboru Wicestarosty

i pozostalych czlonków Zarzadu Powiatu.
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Radna Grazyna Ryczynska odczytala projekt uchwaly, który stanowi zalacznik

do protokolu.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Kto jest za podjeciem uchwaly w proponowanym brzmieniu, prosze o podniesienie

reki.

Rada Powiatu jednoglosnie (glosowalo 19 radnych) podjela uchwale

Nr Ifl/06 w sprawie przyjecia regulaminu wyboru Wicestarosty i czlonków Zarzadu

Powiatu.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

b) zalaszanie kandydatur na Wicestaroste i czlonków Zarzadu Powiatu.

Radny KrzysztofOwczarek- PrzewodniczacyRady Powiatu - prosze

o zglaszanie kandydatur, a Komisje Skrutacyjna o zapisywanie nazwisk zgloszonych

kandydatur.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - zgodnie ze

Statutem Powiatu Wielunskiego Zarzad Powiatu liczy 5 osób. W sklad Zarzadu

wchodzi Starosta, Wicestarosta i 3 czlonków. Zgloszenia kandydatur na Wicestaroste

i pozostalych czlonków Zarzadu, zgodnie z ustawa o samorzadzie powiatowym

dokona Starosta Andrzej Stepien.

Pan Andrzej Stepien - Starosta Wielunski - Panie Przewodniczacy!

Wysoka Rado! Zglaszam na stanowisko Wicestarosty radnego Janusza Antczaka.

Na czlonków Zarzadu Powiatu proponuje radna Krystyne Miskiewicz, radnego Jana

Kopec i radnego Waldemara Kluske.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Czy radny Janusz Antczak wyraza zgode?

Radny Janusz Antczak - tak, wyrazam.
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Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - czy radna

Krystyna Miskiewicz wyraza zgode?

Radna Krystyna Miskiewicz - tak, wyrazam.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - czy radny

Jan Kopec wyraza zgode?

Radny Jan Kopec - tak, wyrazam.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - czy radny

Waldemar Kluskawyraza zgode?

Radny Waldemar Kluska - tak, wyrazam.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Prosze zgloszonych kandydatów o krotka prezentacje.

Radny Janusz Antczak - Panie Przewodniczacy! Kolezanki i Koledzy Radni!

Mieszkancy Gminy Biala! Drodzy Panstwo! Mam 37 lat, wyksztalcenie wyzsze.

Rozpoczynam wspólnie z wami trzecia kadencje w Radzie Powiatu Wielunskiego.

Ostatnio pelnilem funkcje Wicestarosty. Dziekuje.

Radna Krystyna Miskiewicz - Szanowni Panstwo! Jest to dla mnie honor

i zaszczyt, ze moglam sie znalezc w tak znakomitym towarzystwie. Jestem lekarzem.

Pracuje 33 lata w Osrodku Zdrowia w Mierzycach. Jestem mezatka, mam dwóch

synów. Od 22 lat pracuje spolecznie na rzecz osób niepelnosprawnych. Jestem

Przewodniczaca Powiatowej Rady Spolecznej ds. Osób Niepelnosprawnych,

skarbnikiem Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu Wielunskiego. Mam swoje kolo

dzieci niepelnosprawnych w Mierzycach. Dziekuje bardzo.

Radny Jan Kopec - mam 48 lat. Jestem zonaty. Mieszkam w Osjakowie.

Pelnilem funkcje radnego dwóch kadencji w latach 1994 - 1998 i w latach 2002 -

2006. Od 1986r. jestem pracownikiem Kopalni Wegla Brunatnego w Belchatowie.

Dziekuje.

Radny Waldemar Kluska - Panie Przewodniczacy! Wysoka Rado! Mam

44 lata. Jestem zonaty, mam troje dzieci. Na co dzien jestem pracownikiem Urzedu

Miejskiego w Wieluniu, prowadze Wydzial Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

Od trzech kadencji jestem radnym, w tym dwie kadencje radnym powiatowym.

Dziekuje.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Prosze Komisje Skrutacyjna o przeprowadzenie glosowania.
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Radny Leszek Bak - Przewodniczacy Komisji Skrutacyjnej - Komisja

Skrutacyjna stwierdza, ze na Wicestaroste zostal zgloszony radny Janusz Antczak,

a na pozostalych czlonków Zarzadu Powiatu radna Krystyna Miskiewicz, radny Jan

Kopec i radny Waldemar Kluska.

Prosze Przewodniczacego Rady Powiatu o ogloszenie kilkuminutowej przerwy w celu

przygotowania kart do glosowania.

Przewodniczacy Rady Powiatu oglosil 10 minut przerwy.

c) Qlosowanie.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - czy

Komisja Skrutacyjna gotowa jest do przeprowadzenia glosowania?

Radny Leszek Bak - Przewodniczacy Komisji Skrutacyjnej - tak.

Przewodniczacy Komisji Skrutacyjnej wyczytywal z listy z imienia i nazwiska

obecnych na sesji radnych. Radni podchodzac do Komisji Skrutacyjnej otrzymywali

karte do glosowania, która, po dokonaniu wyboru poprzez postawienie znaku "x"

obok nazwisk kandydatów, wrzucali do urny.

d) przedstawienie protokolu Komisji Skrutacvjnei.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - prosze

Komisje Skrutacyjna o przeliczenie glosów i przedstawienie protokolu.
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Po przeliczeniu kart do glosowania Pan Leszek Bak - Przewodniczacy Komisji

Skrutacyjnej odczytal protokól Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Wicestarosty

i czlonków Zarzadu Powiatu, który stanowi zalacznik do protokolu.

Zgodnie z protokolem Komisji Skrutacyjnej na Wicestaroste wybrano Janusza

Antczaka. Natomiast czlonkami Zarzadu Powiatu zostali wybrani: Krystyna

Miskiewicz, Jan Kopec i Waldemar Kluska.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

e

Zarzadu Powiatu.

boru Wicestarostv i czlonków

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - czy sa

jakies uwagi do projektu uchwaly? Nie widze. Prosze Komisje Uchwal i Wniosków

o odczytanie projektu uchwaly.

Radna Grazyna Ryczynska odczytala projekt uchwaly, który stanowi zalacznik

do protokolu.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Kto jest za podjeciem uchwaly w proponowanym brzmieniu, prosze o podniesienie

reki.

Rada Powiatu 18 glosami za, przy 1 glosie przeciwnym (glosowalo 19

radnych) podjela uchwale Nr 1/8/06 w sprawie wyboru Wicestarosty i pozostalych

czlonkówZarzaduPowiatu.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.
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Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - czy ktos

chcialby zabrac glos? Prosze, Wicestarosta Antczak.

Pan Janusz Antczak - Wicestarosta Wielunski - Panie Przewodniczacy!

Kolezanki i Koledzy Radni! Z glebi serca dziekuje za zaufanie. Mam nadzieje, ze ta

kadencja bedzie wyjatkowa w historii samorzadu polskiego. Obiecuje, ze bede sie

staral kontynuowac to, co rozpoczalem 4 lata temu. Bede sie staral udowodnic, ze

mozna sie wspiac ponad podzialy, ze cala Rada zdolna jest do generowania

najlepszych pomyslów. Chcialbym podziekowac wszystkim mieszkancom gminy

Biala, powiatu za to, ze uczestniczyli w wyborach. Nie chcialbym zawiesc swoich

wyborców, dlatego tym bardziej wytezenie bede pracowal na stanowisku, które

z waszej woli przyjdzie mi piastowac. Dziekuje serdecznie.

Radny KrzysztofOwczarek- PrzewodniczacyRady Powiatu- dziekuje.

Czy ktos jeszcze chcialby zabrac glos? Nie widze.

Pkt 13

Interpelacie. zapytania i wolne wnioski.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - w imieniu

wszystkich radnych chcialbym podziekowac wyborcom, czyli mieszkancom powiatu

wielunskiego za dokonanie wyboru, za pójscie na wybory. Stwierdzam, ze wszyscy

radni beda sprawowac swój mandat bardzo odpowiedzialnie, zgodnie ze swoim

sumieniem i z ustawa o samorzadzie powiatowym.

Gratuluje Staroscie, Wicestaroscie, pozostalym czlonkom Zarzadu,

Wiceprzewodniczacym Rady Powiatu.

Prosze o zglaszanie do Biura Rady do 11 grudnia klubów radnych. Zgodnie ze

Statutem Powiatu Wielunskiego warunkiem utworzenia klubu jest zadeklarowanie

w nim udzialu przez co najmniej 3 osoby. Dokonujac zgloszenia klubu prosze podac

nazwe klubu oraz dolaczyc liste czlonków klubu podajac imie i nazwisko
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przewodniczacego klubu. Jednoczesnie prosze kluby o wskazanie swoich

przedstawicieli do Komisji Rewizyjnej oraz do pozostalych komisji Rady Powiatu,

które ujete sa w Statucie Powiatu Wielunskiego.

Otrzymaliscie Panstwo ankiete do wypelnienia. Nie ma obowiazku jej wypelniania,

ale konieczne jest podanie telefonu kontaktowego.

Otrzymaliscie Panstwo druki oswiadczen majatkowych. Zgodnie z ustawa

o samorzadzie powiatowym oswiadczenie majatkowe nalezy zlozyc

Przewodniczacemu Rady w ciagu 30 dni od dnia zlozenia slubowania. Prosze

o skladanie oswiadczen w Biurze Rady. Oswiadczenia majatkowe musza byc

zlozone w dwóch egzemplarzach. Jeden egzemplarz oswiadczenia jest

przekazywany do Urzedu Skarbowego, a drugi pozostaje u mnie. Prosze abyscie

Panstwo wypelniajac oswiadczenie nie uzywali formuly "nie dotyczy", a odpowiadali

na zadane pytanie np. "nie mam", "nie posiadam", "nie jestem".

Do tej pory po kazdej sesji Rada Powiatu desygnowala swojego przedstawiciela do

Radia Ziemi Wielunskiej w celu udzielenia wywiadu. Proponowalbym przyjac ten

zwyczaj. Chcialbym abyscie Panstwo wyrazili zgode, aby to ja byl reprezentantem

Rady Powiatu w Radiu ZW i omówil przebieg I sesji. Czy sa uwagi lub inne

propozycje? Nie widze.

Propozycja Przewodniczacego Rady Powiatu - Pana Krzysztofa Owczarka

zostala przyjeta przez aklamacje.

RadnyKrzysztofOwczarek- PrzewodniczacyRadyPowiatu- czy w tym

punkcie ktos chcialby zabrac glos? Prosze, radny Adamski.

Radny Zygmunt Adamski - Panie Przewodniczacy! Panie i Panowie Radni!

Wsród obecnych tutaj radnych sa osoby, które zasiadaja po raz pierwszy w Radzie

Powiatu. Ja równiez naleze do tych osób. Nasza wiedza na temat powiatu jest

wiedza pochodzaca ze srodków masowego przekazu. Dlatego wnioskuje, aby

Starosta, Zarzad Powiatu przygotowali raport o stanie powiatu. Pamietam, ze na

zakonczenie kazdej kadencji np. kadencji Rady Miejskiej w Wieluniu byl

opracowywany raport, który zawieral informacje na temat danego samorzadu.

Chcialbym, aby przygotowany raport uwzglednial Starostwo Powiatowe i jednostki
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opracowywany raport, który zawieral informacje na temat danego samorzadu.

Chcialbym, aby przygotowany raport uwzglednial Starostwo Powiatowe i jednostki

organizacyjne powiatu, wsród których jest równiez szpital. Raport powinien zawierac

nastepujace informacje: jakim majatkiem dysponuje dana jednostka, jaka jest

struktura organizacyjna (schemat organizacyjny, liczba osób zatrudnionych),

przychody i wydatki danej jednostki, czy dana jednostka posiada zadluzenie, jezeli

tak, to w jakiej w wysokosci, czy dana jednostka poreczyla kredyt i w jakiej

wysokosci. Sa to elementarne dane, które kazdy radny powinien znac, zeby nie byl

zaskakiwanym, zeby jego zródlem informacji o jednostkach organizacyjnych powiatu

nie byla prasa, ale zeby zródlo pochodzilo od Zarzadu Powiatu. Mysle, ze w krótkim

okresie czasu taki raport podpisany przez Staroste, Zarzad i Skarbnika zostanie

przedstawiony. Jest to wniosek formalny. Dziekuje.

Pan Andrzej Stepien - Starosta Wielunski - mysle, ze nie ma potrzeby

glosowac tego wniosku. Oczywiscie taki raport zostanie przygotowany.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - dziekuje.

Czy ktos chcialby jeszcze zabrac glos? Nie widze.

Przypominam o wspólnym zdjeciu radnych Rady Powiatu.

Dziekujewszystkim radnym obecnym na sesji za bardzo sprawny przebieg obrad, za

rzeczowa i merytoryczna dyskusje.

Pkt 14

Zamkniecie I sesii Radv Powiatu w Wieluniu.

Radny Krzysztof Owczarek - Przewodniczacy Rady Powiatu - zamykam

I sesje Rady Powiatu.

Protokolowala
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